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Emne: Spørsmål til spørjetimen frå ungdomsrådet 
 
Hei. 
 

 
Her kjem spørsmåla til spørjetimen frå Radøy ungdomsråd. 
 

 
I haust vart ungdomsrådet lova av kommunalsjefen for helse at det skulle bli etablert ein helsestasjon på Manger. 
Dette er noko ungdomsrådet har arbeid med i ein lengre periode og som me ser på som ein viktig sak. Me stiller oss 
positive til mulighet for samtale med psykolog på torsdagar, men dette er ikkje den helsestasjonen me vart forespegla, 
og lova. Kva skjer med helsestasjonen?  
 
I fjor vart me lova at me skulle få vera aktivt med i prossane i forhald til saka om kommunesamanslåing, difor lurar me 
på kvifor me ikkje fekk seie vår meining om folkeavstemminga i kommunen, før dykk stemte denne saka ned? 
 

 
Vennleg helsing  
 

 
Ingvild Brattetaule (leiar) 


